

IL COLPO
SALON

CLUB BEL-AIR

**FESTIVE
OFFER**



IL COLPO

SALON

CLUB BEL-AIR

Hair Straightening Package 直髮組合

Paimore Hair Straightening Therapy
直療
+
K18 Pro Chelating Hair Complex
K18 科研淨化護理
+
Shampoo & Blow-Dry Only
淨洗吹

[Referring other residents and get
Free Hair Cut service
推介其他住戶惠顧 贈送 剪髮服務]

PACKAGE PRICE 組合價

\$1,980

(Ori. Price 原價 \$2,480)

Hair Color Package 染髮組合

Hair Cut
剪髮
+
Color[^]
染髮[^]
+
Pre-treatment
染前護理

[[^]Color optional services:
Conditioning Color / Partial Highlight / Tinting
[^]染髮可選擇的服務：
顏色護理 / 局部挑染 / 全面保護染髮]

PACKAGE PRICE 組合價

\$1,500

(Ori. Price 原價 \$1,920)

LUCKY DRAW 幸運抽獎

For any purchase over HK\$1,600 (discounted price), you will be entitled to lucky draw for once. Referring other residents, you will be entitled to an additional lucky draw entry.

Prizes as below :

- Shoulder, Neck and Head Massage /
- Nano Steam Treatment with Shampoo & Blow-Dry services /
- Mysterious Hair Gift

凡惠顧滿HK\$1,600 (折實價)，即可參加幸運抽獎一次。推介其他住戶惠顧，獲額外一次抽獎機會。

獎品包括：

- 肩頸及頭部按摩 /
- 納米水療護理連洗吹服務 /
- 神秘美髮禮品



RESERVATION
2219 6436

OPENING HOUR (Tue off)
11:00am-7:30pm

Residence Bel-Air, Island South, Bel-Air Avenue 貝沙灣道48號貝沙灣會所

www.ilcolpogroup.com

Terms & Conditions: The promotional period is effective from now until 13 Feb 2025. | This offer is only applicable to non-designated stylists/ technicians. | Advance booking is required; usage of this offer must be indicated when making a reservation. | This offer does not include child, Nano Keratin, shampoo & blow-dry only services. | This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers and discounts. | In any case of dispute, the decision of IL COLPO GROUP shall be final.

條款和細則：推廣期由即日起至2025年2月13日。| 此優惠只適用於非指定髮型師/電染師。| 必須提前預約及於預約時說明享用此優惠。| 此優惠不包括小童、角蛋白直髮護理、淨洗吹服務。| 不可與其他優惠及折扣同時使用。| 如有任何爭議，IL COLPO GROUP保留最終決定權。